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Szanowny Panie Radny,

w odpowiedzi na interpelację z 25 listopada br. informuję jak niżej. 

Mając na uwadze obecnie małą dostępność oraz wysokie ceny rozwiązań wodorowych, w tym
również  autobusów  elektrycznych  z  ogniwami  wodorowymi  i  stacji  do  ich  tankowania,
Miasto  Kalisz  w  pierwszej  kolejności  planuje  zakupić  10  szt.  autobusów
elektryczno-akumulatorowych. 

W związku ze zmniejszeniem przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki
Wodnej  poziomu  dotacji,  którą  można  uzyskać  w  ramach  II  edycji  programu  Zielony
Transport  Publiczny,  do  około  40%,  Miasto  Kalisz  czeka  na  rozpoczęcie  możliwości
składania  wniosków  o  dotację  z  Programu  Inwestycji  Strategicznych,  w  ramach  którego
będzie  można  uzyskać  90% zwrotu  kosztów  kwalifikowanych  na  zakup  autobusów  oraz
infrastruktury. Zgodnie z zapowiedzią Polskiego Rządu nabór ma ruszyć jeszcze w tym roku.
Przy pozytywnej ocenie naszej aplikacji jest szansa, że pierwsze elektryczne autobusy wyjadą
na kaliskie ulice do końca 2023 roku. 

Z wyrazami szacunku

                                                                                                                         




